
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr VIII  

Sesja w dniu 27 listopada 2024 r. Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 16:00,  

a zakończono o godz. 16:48 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

W sesji udział wzięli Burmistrz Kluczborka Jarosław Kielar, I Zastępca Burmistrza Miasta 

Kluczborka Roman Kamiński, II Zastępca Burmistrza Miasta Kluczborka Dariusz Mazurczak, 

Skarbnik Gminy Piotr Lewald. 

 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Przewodniczący Obrad Piotr Sitnik poinformował, że na Sali obecnych jest 20 radnych. 

Nieobecność zgłosiła Radna Anna Poloczek. 

 

2) ustalenie porządku obrad, 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

3) przyjęcie protokołu z sesji nr VII z dnia 30.10.2024 r., 

Bez uwag przyjęto protokół z sesji nr VII z dnia 30.10.2024 r., 

 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji nr VII z dnia 30.10.2024 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

4) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

W dniu 20 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu  

i Turystyki. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał, analiza projektu budżetu  

i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. oraz informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie Kluczbork w roku szkolnym 2023/2024. W posiedzeniu uczestniczyli 

Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 20 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich  

i Socjalnych. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał, analiza projektu budżetu  

i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. oraz spotkanie z Komendantem Straży Pożarnej 

w Kluczborku. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Skarbnik, 

Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Kluczborku oraz Naczelnik Wydziału 

Operacyjnego Powiatowej Straży Pożarnej w Kluczborku.  

W dniu 21 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał oraz analiza projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 25 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia 

była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz kontrola działań w zakresie 

gospodarki mieszkaniowej. W posiedzeniu uczestniczyli Drugi Zastępca Burmistrza  

oraz Dyrektor Miejskiego Zarządu Obiektów Komunalnych w Kluczborku.  

W dniu 26 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz analiza 

projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. W posiedzeniu uczestniczył 

Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 14 listopada 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. Tematem posiedzenia była 

analiza wiadomości z poczty elektronicznej od mieszkanki Kluczborka.  

W dniu 22 listopada 2024 r. Radni odbyli spotkanie z Prezesem Wodociągów i Kanalizacji 

HYDROKOM Sp. z o.o. w Kluczborku w siedzibie firmy oraz wizytowali stację uzdatniania 

wody przy ul. Strzeleckiej w Kluczborku. 

 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Krzysztof Adamski złożył interpelację, która dotyczyła oświetlenia ulicznego w 

Gminie Kluczbork. 

Radny Mateusz Dybka złożył interpelację oraz zapytanie. Interpelacja dotyczyła wytwórni 

mas bitumicznych, która ma powstać w Ligocie Dolnej. W zapytaniu poprosił o informację 

dotyczące terenu dawnej cegielni w Ligocie Dolnej. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki. 

Na posiedzeniu w dniu 20 listopada 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych.  

Na posiedzeniu w dniu 20 listopada 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

 



Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 

Środowiska. 

Na posiedzeniu w dniu 21 listopada 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej.  

Na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji Skarg. 

Komisja Skarg, na zwołanym posiedzeniu w dniu 14 listopada 2024 r., po szczegółowym 

przeanalizowaniu wiadomości z poczty elektronicznej od jednej z mieszkanek Kluczborka 

ustaliła, że nie jest kompetentna do rozstrzygania tego typu spraw. Zwrócono się także do 

Burmistrza Miasta Kluczborka o zgłoszenie do Dyrekcji Szkoły Muzycznej I Stopnia im. 

Ignacego J. Paderewskiego w Kluczborku oraz właściwego Inspektora Ochrony Danych 

Osobowych podejrzenia naruszenia przepisów ochrony danych osobowych wynikających z 

art. 107 ustawy o ochronie danych osobowych.  

 

1) w sprawie poparcia apelu Rady Miejskiej w Brzeżanach (Ukraina) wyrażonego w uchwale 

Nr 1973 z dnia 28 października 2024 r. w sprawie wsparcia Planu Zwycięstwa 

przedstawionego przez Prezydenta Ukrainy Wołodymyra Załenskiego. 

Radny Mateusz Dybka zapytał o załącznik do uchwały, stwierdził, że nie wszystkie komisje 

miały czas się z nim zapoznać.  

Głos zabrał Burmistrz Miasta Kluczborka, pokrótce wyjaśnił, dlaczego podejmowana jest 

owa uchwała i czego dotyczy. Przewodniczący Piotr Sitnik zapytał Radnych, czy ktoś 

potrzebuje mieć jakieś dodatkowe informacje na temat uchwały, nikt się nie zgłosił, zatem 

przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie poparcia apelu Rady Miejskiej w Brzeżanach (Ukraina) wyrażonego w uchwale Nr 

1973 z dnia 28 października 2024 r. w sprawie wsparcia Planu Zwycięstwa przedstawionego 

przez Prezydenta Ukrainy Wołodymyra Załenskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

2) w sprawie uchylenia uchwały nr LI/513/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 

czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad udzielania oraz rozliczania dotacji celowych dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kluczbork. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia uchwały nr LI/513/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 czerwca 

2018 r. w sprawie wysokości i zasad udzielania oraz rozliczania dotacji celowych dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kluczbork.  



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

3) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kluczbork na lata 2025-2029. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kluczbork na lata 2025-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

4) w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Kluczbork z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Kluczbork z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od Powiatu 

Kluczborskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

w spawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od Powiatu 



Kluczborskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od PKP S.A. prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości i prawa własności zabudowy. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od PKP S.A. prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości i prawa własności zabudowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

8) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

Wyniki głosowania 



ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

9) w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Kluczborka. 

Burmistrz odniósł się do pytania dotyczącego planowanego przedsięwzięcia  w Ligocie 

Dolnej. Wskazał, jak oznaczony jest teren w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Przedstawił, dlaczego teren nie zostanie sprzedany w strefie ekonomicznej, wskazał korzyści 

sprzedaży terenu poza strefą ekonomiczną. Przedstawił procedury sprzedaży. Wspomniał,  

że Gmina jest na etapie przeprowadzania raportu środowiskowego, trwają dyskusje, 

wypowiedzieć muszą się jednostki takie jak RDOŚ, Wody Polskie, Sanepid, mieszkańcy, 

inwestor. Na tej podstawie zostanie wydana decyzja środowiskowa. Fachowcy określają,  

czy coś jest szkodliwe, czy nieszkodliwe. Pytania były dość szczegółowe, więc Burmistrz 

zapewnił, że odpowie na nie w najbliższym czasie. 

Do pytania o tereny dawnej cegielni, Burmistrz Jarosław Kielar odniósł się, mówiąc, że jest  

to niekończąca się historia. Przedstawił procedury, jak Gmina próbowała prawnie 

wyegzekwować teren. Burmistrz stwierdził, że jest to podobne, jak sprawa budynku na ulicy 

Ściegiennego. Obiecał, że na kolejnej sesji przedstawi zdjęcia budynku przy ul. Ściegiennego 

wykonane dronem oraz informacje, co ustalono na drugiej rozprawie, która odbędzie się w 

najbliższym czasie. Włodarz wspomniał też, w jaki sposób udało odzyskać się tereny 

dawnego tartaku i przykład Hotelu Stobrawa. 

Odnośnie do interpelacji o oświetleniu ulic, Burmistrz przekazał, że na pewno będzie 

odpowiedź, ale poprosił, by kilka słów powiedział Radny Jan Kałuża, jeżeli chodzi o sprawy 

techniczne. 

Radny Jan Kałuża stwierdził, że Tauron Dystrybucja na zlecenie Tauron Nowe Technologie 

może taką regulację wykonać. Przypomniał, że na jego wniosek był już wydłużany czas 

oświetlenia. W Kluczborku są cztery zegary astronomiczne, które mają wgrany czas wschodu, 

zachód słońca i można dodać albo odjąć kilka minut przed wschodem, zachodem, jeżeli 



chodzi o  zapalenie, gaszenie.  Oświetlenie przejść dla pieszych nie jest podłączone 

oddzielnie, są one podłączone do sieci oświetlenia. Musiałaby zostać wykonana oddzielna 

linia. 

Głos zabrał II Zastępca Burmistrza Dariusz Mazurczak, przekazał, że był na spotkaniu w 

Ligocie Dolnej 25 października i tłumaczył, czym się różni strefowy teren w rozumieniu 

specjalnej strefy ekonomicznej jaka jest w Kluczborku, czyli Wałbrzyska Specjalna Strefa 

Ekonomiczna. Podał, że ten teren strefowy jest tak nazwany z uwagi na ulgi w podatkach, 

które przedsiębiorcy mają uzyskiwać. Wspomniał o ustawie o wspieraniu nowych inwestycji  

i opłatach strefowych. 

Burmistrz Jarosław Kielar dodał, że jeżeli zakład pracy wejdzie w specjalną strefę 

ekonomiczną, to przez ten moment, kiedy ma ulgę w podatku dochodowym musi płacić 

podatek strefowy. Nie kupując w strefie, tego podatku już po prostu nie ma. 

Głos zabrał Skarbnik Piotr Lewald, wracając do tematu Cegielni, wyjaśnił proces 

postępowania o przejęcie nieruchomości za długi. Wspomniał, że sprawa na ten moment 

rozpatrywana jest przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami 

1) opinia komisji rewizyjnej, 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku  

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 24.10.2024 do 

19.11.2024 r. Na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2024 r. Komisja dokonała analizy 

sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.  

Wyjaśnień udzielił Drugi Zastępca Burmistrza Miasta w następujących sprawach:  

Zarządzenia  

A - 3 - w sprawie powołania Zespołu ds. przygotowania projektu w ramach naboru Polsko- 

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast finansowanego z Drugiej Edycji Szwajcarskiej 

Pomocy Finansowej dla wybranych Państw Członkowskich Unii Europejskiej oraz określenia 

jego zadań.  

A - 15 - w sprawie ustanowienia dla pracowników Urzędu Miejskiego w Kluczborku dnia 

wolnego od pracy i ustalenia terminu jego odpracowania.  

A - 21 - w sprawie powołania Komisji Konkursowej do wyboru Partnera dla wspólnej 

realizacji projektu w ramach Priorytetu X Fundusze Europejskie na wzmocnienie potencjałów 

endogenicznych opolskiego; Działanie 10.2 – Rewitalizacja na obszarach miejskich, 

Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.  

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia  

B – 453 - Umowa – rezygnacja, osoba fizyczna, o przyznanie stypendium dla studentów 

kształcących się na kierunku lekarskim/pielęgniarskim/ratownictwo medyczne.  

B – 484 - zlecenie OŚ.634.70.2024.ES, Usługi Koparkowe Piotr Marona, Bażany, ul. Leśna 

13, 46-243 Bogacica, zlecenie wykonania konserwacji rowu R-Ł w miejscowości Kluczbork 

na dł. 557 m.  

B – 485 - zlecenie OŚ.634.69.2024.ES, Usługi Koparkowe Piotr Marona, Bażany, ul. Leśna 

13, 46-243 Bogacica, zlecenie wykonania konserwacji rowu R-Ł w miejscowości Kluczbork 

na dł. 535.  

B – 487 – Zlecenie, REZNAK Sp. Z o.o. ul. Wspólna 1s, 45-839 Opole, wykonanie dostawy 

oznakowania oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu.  

B – 488 - AKT notarialny A numer 3228/2024, osoba fizyczna, Sprzedaż lokalu gminnego w 

miejscowości Krzywizna dz. Nr 176/7.  

B – 490 – Umowa GM.32.2024.NP, SEWI Sebastian Raudzis Sebastian Wilisowski spółka 

jawna ul. Oleska 117, 45-231 Opole, Umowa wykonania programu funkcjonalno- 

użytkowego dla zadnia "Budowa i przebudowa infrastruktury transportu miejskiego".  



B – 493 – Umowa użyczenia GM.34.2024.MS, Spółdzielnia Mieszkaniowa "Przyszłość", ul. 

Jana Pawła II, 46-203 Kluczbork, Umowa użyczenia choinki świątecznej 3D o wymiarach  

7 m i średnicy 3 m.  

B – 494 – Umowa GM.35.2024.MS, Multidekor S.A., ul. Stanisława Noakowskiego 4, 05-

820 Piastów, Zakup i dostawa iluminacji świątecznych (choinka zielona duża ze śnieżynkami 

3d).  

Rozstrzygnięcia:  

I w dniu 30 października 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

wykupu mieszkania komunalnego położonego w Kluczborku, ul. Byczyńska  

II w dniu 30 października 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

wykupu mieszkania komunalnego położonego w Kluczborku, ul. Zamkowa  

III w dniu 30 października 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

wykupu mieszkania komunalnego położonego w Kluczborku, ul. Zamkowa  

IV w dniu 30 października 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

wykupu mieszkania komunalnego położonego w Kluczborku, ul. Zamkowa  

V w dniu 30 października 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

wykupu mieszkania komunalnego położonego w Kluczborku, ul. Grunwaldzka  

VI w dniu 13 listopada 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

sprzedaży działki położonej w Kluczborku na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej  

VII w dniu 14 listopada 2024 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które dotyczyło: 

sprzedaży części działki położonej w Bażanach przy ul. Wiejskiej na polepszenie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

Kontrole zewnętrzne:  

I w dniu 6.11.2024 r. pracownik Archiwum Państwowego w Opolu przeprowadził 

kontrolę archiwum zakładowego Urzędu Miejskiego w Kluczborku i kontrolę archiwum 

Urzędu Stanu Cywilnego w Kluczborku.  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie.  

 

W czasie odczytywania opinii salę opuścił radny Andrzej Konwiński. 

 

2) dyskusja, 

Radny Mateusz Dybka zapytał, odnoście przeprowadzonych kontroli, jak wypadł Urząd 

Miejski i Urząd Stanu Cywilnego, czy były wnioski pokontrolne?. 

Burmistrz Miasta Kluczborku odpowiedział, że kontrolujący wydał ocenę celującą. Radny 

Krzysztof Adamski potwierdził, że taką samą informację otrzymał na Komisji Rewizyjnej. 

 

3) przyjęcie sprawozdania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Kluczbork w roku szkolnym 

2023/2024.  



 

Głos zabrał Radny Janusz Kallus. Stwierdził, że po dokładnej analizie informacji zgłasza 

wniosek na lata przyszłe, by umieścić informacje na temat ilości uczniów, wychowanków  

w niepublicznych placówkach oświatowych. Są dwie szkoły podstawowe, trzy przedszkola  

i cztery żłobki. Z podanej informacji wskazana jest kwota dotacji przekazanych na rzecz tych 

ośrodków niepublicznych. W odniesieniu do szkoły STO są wyniki ośmioklasisty i konkursy 

przedmiotowe uczestnictwa, natomiast w odniesieniu do szkoły w Biadaczu nie ma żadnej 

informacji z wyjątkiem tej dotacji i w sumie subwencja naliczona na jednostki niepubliczne 

2 800 000. Ile dzieci to obejmuje? 

Radny Piotr Rewienko zapytał, o ubiegłoroczne oceny i wyniki egzaminu ośmioklasisty. 

Według Radnego analizując tabelę, wynika, że im większa szkoła, tym gorsze wyniki  

w nauce, aczkolwiek nie wszędzie to się sprawdza. Najlepsze wyniki z języka polskiego, 

matematyki, angielskiego, niemieckiego miały szkoły wiejskie w Kujakowicach, Bogacicy, a 

w szkołach na terenie Kluczborka: szkoły nr 1, 2 i 5. Dlaczego mamy informację o ilości 

uczniów zdających  w szkole nr 1 – 24 osoby, w szkole nr 2 – 40 osób, w szkole nr 5 tylko 14, 

czy tylko tylu uczniów zdawało? 

Burmistrz Jarosław Kielar odpowiedział, że to był rocznik przejściowy, do analizy bardzo 

trudny. 

Przewodniczący dodał, że ten rok był specyficzny, wszystko było związane z reformami 

sześciolatków. Trudno to analizować i porównywać.  

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady Urzędu Miejskiego wpłynęło pięć pism  

od osób fizycznych dotyczących Budowy Wytwórni Mas Bitumicznych w Ligocie Dolnej,  

są do wglądu w Biurze Rady. 

30 października wpłynął także wniosek od mieszkańców ul. Kluczborskiej w Bogacicy  

w sprawie postawienia oświetlenia -latarni przy ul. Kluczborskiej w Bogacicy, również jest 

do wglądu w Biurze Rady. 

Głos zabrał Radny Piotr Rewienko, zgłaszając, że trzech radnych po debacie z firmami  

i ekspertami na temat turbin wiatrowych, zgłaszali, że nie zdążyli zadać pytania. Czy mogą 

pytania  złożyć na piśmie w Biurze Rady ? 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący, żeby w tym tygodniu jeszcze złożyć pytania i eksperci 

udzielą odpowiedzi. 



Radny Janusz Kallus przypomniał członkom Komisji Budżetowej oraz przewodniczącym 

komisji, że 3 grudnia, o godzinie 14:00 jest spotkanie Komisji Wspólnej celem zaopiniowania 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz planu budżetu na rok 2025. 

 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Pan Piotr Sitnik zamknął 

obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 16:48. 

 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kluczborku 

Piotr Sitnik 

  

 

Przygotował(a): Marzena Nagłowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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